
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 19.10.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0002.12.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 28.09.2020 roku zorganizowałem spotkanie radnych Rady Miejskiej z pracownikami 

Urzędu Gminy w sprawie straży miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Sebastian Różycki, Pan 

Zbigniew Trompa, Pan Przemysław Pokład, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Piotr Bodnar, Pan 

Roman Rakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Jan Rerus oraz Pan Wojciech 

Szefner. 

2. W dniu 16.10.2020 roku odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach uchwał 

kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan Zbigniew Trompa, 

Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki oraz Pan Jan Rerus. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

3. W dniu 16.10.2020 roku zorganizowałem wizytę radnych Rady Miejskiej z w przedszkolu 

nr 5 w Sulechowie w sprawie wniosku przedszkola o budowę placu zabaw. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Pan Miłosz Brodzikowski, 

Pan Piotr Miszkiewicz. 

4. W dniu 19.10.2020 roku zorganizowałem spotkanie radnych Rady Miejskiej z dyrektorami 

zainteresowanych jednostek oświatowych i OSiR oraz przedstawicielami Urzędu Gminy w 

sprawie funkcjonowanie Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie.  

5. W okresie międzysesyjnym odbyły się również próby nowego systemu do  wideo konferencji 

MS Teams, za jego sprawne przetestowanie dziękuję Państwu Radnym.  

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Wniosek Przedszkola nr 5 w Sulechowie o wpisanie do Budżetu na rok 2021 

zagospodarowania placu zabaw. Wniosek przekazałem Państwu radnym. 

2. Pismo Zarządu Powiatu Zielonogórskiego kierowane do Burmistrza Sulechowa w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania modernizacji drogi powiatowej nr 1198F. 

Pismo przekazałem Państwu radnym 

3. Odpowiedź na zapytanie radnego Jana Rerusa zadane w czasie obrad sesji w dniu 15 września 

2020 r. w sprawie emisji obligacji. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. Odpowiedź na zapytanie radnego Sebastiana Różyckiego zadane w czasie obrad sesji w dniu 

15 września 2020 r. w sprawie środków z Funduszu Dróg Samorządowych. Odpowiedź 

przekazałem Panu radnemu. 

5. Zaproszenie na zebranie konsultacyjne związane z projektem uchwały w sprawie programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Zaproszenie przekazałem Państwu radnym. 

6. Zapytania radnego Jana Rerusa w sprawie SKO, obligacji, przystanków autobusowych, 

cmentarza komunalnego, strefy konserwatorskiej, sieci szkół, CUW, Radcy Prawnego do 

obsługi Rady Miejskiej. Zapytania przekazałem Panu Burmistrzowi. Otrzymaną odpowiedź 

przekazałem Panu radnemu. 

7. Interpelacja Klubu radnych PiS w sprawie zmiany zapisów w Miejscowym Planie 

Zagospodarowania Przestrzennego. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi. Otrzymaną 

odpowiedź przekazałem Państwu radnym. 

8. Zapytanie radnego Wojciecha Szefnera w sprawie dostępności sal gimnastycznych 

prowadzonych przez jednostki oświatowe podległe Gminie Sulechów. Zapytanie przekazałem 

Panu Burmistrzowi. Otrzymaną odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

9. Do wiadomości otrzymałem wniosek Klubu radnych PiS o udostępnienie dokumentacji B+C 

Ekoenergia wraz z odpowiedzią Pana Burmistrza. Odpowiedź przekazałem Państwu radnym. 

10. Do wiadomości otrzymałem wniosek radnego Czesława Grzeszyńskiego o ujęcie w 

projekcie budżetu budowy studni głębinowych wraz z odpowiedzią Pana Burmistrza. 

Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

11. Dwa pisma grupy osób związanych z Akademią Piłkarską Sulechów o identycznej treści. 

Jedno kierowane bezpośrednio do Przewodniczącego Rady przekazałem Państwu radnym oraz 

Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi, drugie natomiast adresowane do Komisji 

Zdrowia, Oświaty i Kultury przekazałem na ręce Pana Przewodniczącego Miłosza 

Brodzikowskiego. Stanowisko Pana Burmistrza w tej sprawie przekazałem Państwu radnym. 

12. Dokumenty związane z inwestycjami spółki B+C Eko Energia. Dokumenty przekazałem 

Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

13. Pismo przedstawiciela ZNP w sprawie wsparcia finansowego wydania publikacji na temat 

historii sulechowskiej oświaty. Państwu radnym przekazałem prośbę wraz z numerem konta 

ZNP. 

14. Wniosek mieszkańców ulicy Handlowej o remont nawierzchni. Wniosek przekazałem 

państwu radnym i Panu Burmistrzowi. 

15. Wniosek mieszkańców Okunina o zapisanie w budżecie na rok 2021 budowy oświetlenia 

przystanku autobusowego. Wniosek przekazałem państwu radnym i Panu Burmistrzowi. 

16 Wniosek Klubu Sportowego Mewa Cigacice o zapisanie w budżecie na rok 2021 

modernizacji boiska w miejscowości Leśna Góra. Wniosek przekazałem państwu radnym i 

Panu Burmistrzowi. 

17. W związku z przedstawionym w czasie obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

wnioskiem Pana radnego Jana Rerusa o konieczności powiadomienia prokuratury o 

przekroczeniu uprawnień przez dyrektora CUW, przedłożyłem w prokuraturze stosowne pismo 

po otrzymaniu opinii prawnej w tej sprawie. Treść pisma wraz z opinią prawną na ten temat 

przekazałem Państwu radnym. 

18. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przekazał na moje ręce dwa protokoły z kontroli. Nr 

5/2019 z kontroli realizacji zadań przewidzianych projektami wyłonionymi w wyniku 

głosowania w Budżecie Obywatelskim w Gminie Sulechów w latach 2016-2018, oraz nr 3/2020 

z kontroli wydatkowania środków finansowych przyznanych organizacjom pozarządowym 

przez Gminę Sulechów za lata 2016-2018 oraz kontrola wniosków organizacji pozarządowych 

odrzuconych przez Gminę Sulechów (dotyczy lat 2016-2018). Oba protokoły przekazałem 

Panu Burmistrzowi oraz Państwu radnym a także włączyłem je do porządku obrad dzisiejszej 

sesji. 

19. Klub radnych FORUM przekazał na moje ręce projekt uchwały w sprawie likwidacji 

Centrum Usług Wspólnych w Sulechowie. Projekt uchwały włączyłem do porządku najbliższej 

sesji. Zwróciłem się do Pana Burmistrza o przygotowanie stanowiska merytorycznego  

w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

20. Wydział nadzoru Urzędu Wojewódzkiego w związku z rozpatrywanie skargi radnego Jana 

Rerusa zwrócił się o przekazanie dokumentów związanych z podjęciem uchwały nr  

0007.256.2020 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 15 września 2020 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi. Dokumentację przekazałem. 

21. Wpłynęły informacje Wojewódzkiego Konserwatora zabytków na temat dotacji 

przyznanych na realizację prac restauratorskich w obiektach zabytkowych na terenie Gminy. 

Informację przekazałem Państwu radnym. 

22. Pan Burmistrz przekazał na moje ręce informację na temat realizacji zadań oświatowych. 

Informację przekazałem Państwu radnym. 

23. Pismo Wicemarszałka Województwa Lubuskiego Pana Stanisława Tomczyszyna w sprawie 

podjęcia apelu dotyczącego tzw. „Piątki dla zwierząt”. Informację przekazałem Państwu 

radnym i Burmistrzowi Sulechowa z prośbą o zajęcie stanowiska. 

Jednocześnie pragnę Państwa poinformować, że przedstawiciele Gminy Sulechów zostali 

nominowani do tytułów Sołtys Roku i Koło Gospodyń Wiejskich Roku w akcji Mistrzowie 

Agro – największym plebiscycie wiejskim i rolniczym w Polsce prowadzonym w naszym 

województwie przez "Gazetę Lubuską" oraz ogólnopolski serwis i magazyn „Strefa Agro”. 

Nominacje do nagród uzyskali: Artur Lepka, sołtys Sołectwa Brzezie, Elżbieta Musiałek, sołtys 

Sołectwa Brody, Grażyna Pętlewska, sołtys Sołectwa Krężoły, Izabela Zamiara, sołtys 

Sołectwa Buków, Krystyna Talaga, sołtys Sołectwa Kalsk, Maciej Kaliczyński, sołtys Sołectwa 

Górzykowo, Magdalena Mikulska-Jaroszkiewicz, sołtys Sołectwa Klępsk, Maria Łukomska, 

sołtys Sołectwa Mozów, Mirosław Łukasik, sołtys Sołectwa Cigacice, Roman Wilczyński, 

sołtys Sołectwa Kije, Ryszard Dominiak, sołtys Sołectwa Kruszyna oraz Stowarzyszenie 

Gospodyń Wiejskich w Pomorsku, KGW Brzezie K. Sulechowa. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


